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Gençler bu ofiste
bir araya geliyor
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü bünyesinde
faaliyet gösteren Valilik Yokuşu’ndaki Genç Ofis, gençleri
sanat, zeka oyunları ve bilgi dolu etkinliklerle buluşturmaya
devam ediyor. >>SAYFA 7’DE

Doğa harikası Akdağ
Milli Park’ına ziyaret

Kültür ve Turizm Bakanlığı Türkiye Turizm Tanıtım ve
Geliştirme Ajansı (TGA) ve Türk Hava Yolları (THY) iş
birliğinde Rusya, Suudi Arabistan ve Bahreyn’den gelen
heyet Akdağ Milli Parkını ziyaret ettiler. >>SAYFA 7’DE

Minik yüreklerden
Filistinli kardeşlerine bağış
Fethibey Ortaokulunda eğitim gören öğrenciler,
sosyal sorumluluk projesi kapsamında düzenledikleri
Filistin’e yardım kermesinde biriktirdikleri paraları,
Gazze'li kardeşleri için bağışladılar. >>SAYFA 8’DE

Suyu Koru,
Geleceği Koru
Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun
daveti ile Denizli Büyükşehir Belediyesi
Deski Genel Müdürlüğü fiziki su kayıpları
tespiti ekipleri, Belediye su arıza ekibi ile bir-
likte ilçenin su altyapısında yaşanan sorun-
ları çözmek için önemli bir
adım atıldı. >>SAYFA 8’DE

Toprak ve sulama suyu analiz
eğitim faaliyetleri devam ediyor

Afyonkarahisar İl Tarım
ve Orman Müdürlüğü
tarafından toprak ve
sulama suyu analiz
konularında eğitim
faaliyetlerine devam
edildiği kaydedildi.
>>SAYFA 5’TE

SUBYO’da öğrencilere ekmek
arası sucuk ikramı etkinliği

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Sandıklı Uygulamalı Bilimler
Yüksekokulu (SUBYO), Çocuk Gelişimi ve Sosyal Hizmet Bölümlerinin
1. sınıf öğrencilerine özel bir etkinlik düzenledi. >>SAYFA 2’DE

Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli Ölçme Değerlendirme
Yöntemleri ve 2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı ülke ve il
geneli uygulanacak ortak sınavlar bilgilendirme ve uygu-
lama esaslarını içeren toplantı, İl Milli Eğitim Müdürlüğü
konferans salonunda yapıldı.>>HABER 3’TE

İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu Olağan
Toplantısı, Vali Yiğitbaşı’nın Başkanlığında Yapıldı

2024 YILINDA 8 BİN 968
KİŞİ İŞE YERLEŞTİRİLDİ

AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr  İİll
İİssttiihhddaamm  vvee  MMeesslleekkii

EEğğiittiimm  KKuurruulluu  OOllaağğaann
TTooppllaannttııssıı,,  VVaallii  DDooçç..  DDrr..

KKüübbrraa  GGüürraann  YYiiğğiittbbaaşşıı
bbaaşşkkaannllıığğıınnddaa  kkuurruull

üüyyeelleerriinniinn  kkaattııllıımmııyyllaa
ggeerrççeekklleeşşttiirriillddii..

İstihdam ve mesleki eğitim politikalarının oluşturulmasını,
istihdamı koruyucu, geliştirici ve işsizliği önleyici tedbirler ile
uygulanacak aktif işgücü programlarının belirlenmesi, istih-
dam etkinliklerinin ve mesleki eğitim uygulamalarının izlen-
mesi ve değerlendirilmesine yönelik çalışmalar yapmak
amacıyla düzenlenen toplantıda, 2024 yılı Ocak-Eylül döne-
minde yürütülen çalışmalar değerlendirildi.

“İLİMİZDEKİ YATIRIMLAR 
DEVAM ETMEKTEDİR”

Toplantıda açılış konuşmasını yapan
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
“Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürlüğü
olarak 2024 yılı Eylül ayı itibariyle 8
bin 968 vatandaşımızın işe yerleştir-
ilmesine aracılık etmiştir. İlimizde farklı
sektörlere ait yatırımlar devam etmek-
tedir. Özellikle giderek önemi artan ve
kadın istihdamındaki potansiyeli yeni
yeni fark edilen tekstil sektöründe ilim-
ize yatırımlar sürmektedir.” 

HABER SAYFA 8’DE

Burcu Köksal, 
“Bütün Afyonkarahisar’ın 

hizmetindeyiz”

Taşpınar Mahallesi’nde yoğun
ilgiyle karşılanan Belediye
Başkanı Köksal, mahalle 
sakinlerini dinledi.

Belediye Başkanı Burcu Köksal, “Mahalle
Buluşmaları” kapsamında Taşpınar Mahallesi'nde
vatandaşlarımızla bir araya geldi. Muhtar Şükrü
Bike’nin ev sahipliğinde gerçekleşen buluşmada,
Başkan Köksal, mahalle sakinlerinin sorunlarını din-
leyip çözüm yollarını yerinde değerlendirdi. Başkan
Köksal, konuşmasında seçimlerden bu yana
sürdürdüğü mahalle ziyaretlerinin önemini vurgula-
yarak, vatandaşlarımızın talep ve şikayetlerini ilk
elden dinleyerek çözüm ürettiklerini belirtti.
>>SAYFA 5’TE

JJaappoonn  ttuurr  oottoobbüüssüü  
kkaazzaassıınnddaa  yyaarraallaannaann  

84 yaşındaki turist 
hayatını kaybetti
Afyonkarahisar’da geçtiğimiz 17
Ekim’de yaşanan Japon turistleri
taşıyan tur otobüsünün devrilmesi
sonucu yaralanan 84 yaşındaki Tabei
Kiyoshi’ni isimli Japon turist tedavi
gördüğü hastanede iç kanamaya bağlı
olarak hayatını kaybetti.SAYFA3’TE

Eski valilerinden Kadir Çalışıcı’nın gerçekleştirdiği ziyarette TV3
Yönetim Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay eşlik etti. Güncel konuların
konuşulduğu ziyarette karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu. Eski
Vali Kadir Çalışıcı, aynı zamanda Afyonkarahisar’da yayın hayatına
yeni başlayan TV3 ailesine hayırlı olsun dileklerini iletti. SAYFA 3’TE

Eski Vali Kadir Çalışıcı’dan TV3
ve Anahaber Gazetesine ziyaret

201 öğrenci hafızlık
cübbesini törenle giydi
Afyonkarahisar İl Müftülüğüne bağlı Kur’an
Kurslarında eğitim gören 92’si kız ve 109’u erkek
olmak üzere toplam 201 öğrenci için ‘Hafızlık İcazet
Töreni ‘düzenlendi. >>SAYFA 3’TE

Ortak sınavlar
bilgilendirme
toplantısı yapıldı

Afyonkarahisar Ülkü
Ocakları İl Başkanı Mesut
Çetinkaya ve Asena
Birimi, Afyonkarahisar
Müzesi’ni ziyaret etti.
>>SAYFA 5 ‘TE

Ülkü Ocakları, Müze’yi ziyaret etti

TOHM sporcuları
şampiyonluk hedefliyor
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TOHM sporcuları şampiyonluk hedefliyor
Afyonkarahisar Türkiye Olimpiyat Hazırlık Merkezi’nden (TOHM) iki başarılı güreşçi, 23-01 Kasım tarihleri arasında
Bahreyn'de düzenlenecek olan Uluslararası Okul Federasyonunun (ISF) olimpiyat oyunlarında serbest stil güreş

branşında Afyonkarahisar’ı temsil edecek. Turnuvada yer alacak olan 80 kg’daki Selahattin Can ve 92 kg’da mücadele
edecek Bilal Zorba, milli formayla üstün bir performans sergilemeyi hedefliyor. Her iki sporcu da Türk gücünü

uluslararası arenada başarıyla temsil etme ve bayrağımızı en yükseğe çıkarma amacında olduklarını belirtti.
ALTIN MADALYA HEDEFLEYEN 

SELAHATTİN CAN
80 kilogramda yarışacak olan Selahattin Can,
2024 yılında U-17 Türkiye Şampiyonu
ünvanını kazanmış ve Avrupa’da 7’nciliği elde
etmiş bir sporcu olarak dikkat çekiyor. Hem
Türkiye’deki başarısıyla hem de Avrupa are-
nasında kendini kanıtlayan Can, olimpiyatlar-
da altın madalyaya ulaşarak İstiklal Marşımızı
uluslararası alanda dinletmek istiyor. Can’ın
altın madalya hedefi, aynı zamanda Türkiye
güreşinin gelecekteki en güçlü temsilcilerinden
biri olacağının sinyallerini veriyor. Güreşte
sahip olduğu teknik bilgi ve stratejik zeka ile
rakiplerine karşı avantaj sağlaması beklenen
Can, turnuvada hem ülkesini hem de şehrini
gururlandırmak için ringe çıkacak.

BİLAL ZORBA’NIN ZİRVE HEDEFİ
92 kilogramda yarışacak olan Bilal Zorba,
2024 U-17 Türkiye Şampiyonu ünvanıyla ve
Avrupa 5’inciliği derecesiyle Türk güreşinin
gurur kaynağı olmaya devam ediyor. Güreşte
üstün teknikleri ve güçlü fiziğiyle rakiplerini
etkisiz hale getirebilme kabiliyetine sahip olan
Zorba, olimpiyatlarda en yüksek başarıyı elde

ederek Türk gücünü tüm dünyaya göstermek
istiyor. Amacının yalnızca madalya almak
değil, aynı zamanda Türk bayrağını zirveye
çıkarmak olduğunu belirten Zorba, bu uğurda
büyük bir kararlılık ve azimle çalışmalarını
sürdürdüğünü belirtti.
AFYONKARAHİSAR GENÇLİK VE SPOR İL

MÜDÜRLÜĞÜ YANLARINDA
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü
İsmail Hakkı Kasapoğlu, Spor Hizmetleri
Müdürü Yılmaz Erşen ve Türkiye Olimpiyat
Hazırlık Merkezi Müdürü Hakan Kıvrık, her iki
sporcunun da olimpiyat oyunlarında başarıya
ulaşmaları için tüm desteklerini sunduklarını
belirtti. İl Müdürü Kasapoğlu, sporcuların
Afyonkarahisar ve Türkiye’yi uluslararası alan-
da en iyi şekilde temsil edeceklerinden emin
olduğunu ifade ederek, “TOHM sporcu-
larımızın başarıları ile gurur duyuyoruz.
Afyonkarahisar olarak sporun her branşında
başarıyla temsil ediliyoruz ve sporcularımıza
her daim desteğimizi sunacağız. İnanıyorum ki
olimpiyatlarda bayrağımızı en yükseğe çeke-
cek ve milletimizi gururlandıracaklar.” şeklinde
konuştu. >>İBRAHİM ARTIÇ

ATSO Ekim ayı Meclis
toplantısı yapıldı

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi’nin 2024 yılının
Ekim Ayı olağan toplantısı, ATSO Meclis Başkanı Mustafa Ali
Çelikten’in idaresinde, ATSO Meclis Salonu’nda düzenlendi.

Çoğunluğun sağlanmasının ardından toplan-
tıyı açan ATSO Meclis Başkanı Mustafa Ali
Çelikten, “Saygıdeğer Meclisimiz, çoğunluk
sağlanmıştır. Bugünkü toplantımızı açıyorum.
Gündemimize geçmeden önce dün yani 23
Ekim tarihinde Ankara’da TUSAŞ’ta mey-
dana gelen terör saldırısından dolayı terörü
lanetliyorum, Allah belalarını versin inşallah
onların. Şehit olanlara Allah’tan rahmet
yaralılara acil şifalar diliyorum. Milletimizin
başı sağ olsun. Ayriyeten ülkemizin tam birlik
ve beraberlikle içinde bir arada olmasının
gerektiği şu sıralarda ilimizde 2023 yılı
vergilendirme döneminde Afyonumuzun
cefakâr işletmelerinden kurumlar vergisi ve
gelirler vergisi ilk 5’tekileri okuyayım. Çünkü
bunların tevazu ve teşvik edilmesi gerekiyor.
Kurumlar vergisinde Sayın Kırlıoğlu grubu,
Çakmak Mermer, HBB Mühendislik, Şuayip
Demirel ve Sayın Prefabrik. Gelir vergisinde;
Şuayip Demirel, Veli Çakmak, Feride
Kırlıoğlu, Mustafa Coşgun, Ahmet Erçin
Öztaylan yer almış.
Allah vergi verenler-
imizin, iş hacmini
artırsın inşallah.
Meclis Üyemiz
Süleyman
Kırlıoğlu’nun kardeşi
Münevver Hanımın
vefatından dolayı
başsağlığı diliyorum.
Geçtiğimiz ay baya
bir yoğun geçti. 9
Ekim tarihinde yük-
sek katılımla
Antalya’daki YÖREX

fuarına katıldık. Afyon’daki marka olmuş fir-
malarla beraber ilimizi elimizden geldiğince
YÖREX fuarında temsil ettik; fuarı dolu dolu
geçirdik. 11-13 Ekim tarihlerinde TOBB’da
daha önceden bilgilendirme yaptığımız,
Meclis Üyeleri bilgilendirme seminerine
katıldık. TOBB ETÜ Teknoloji Merkezi’ni
ziyaret ettik. TOBB ETÜ Üniversitesinde
neler yapıldığı, TOGG aracı ile bilgilendirmel-
er, HES santrallerindeki deneme testlerine
kadar yerinde bizzat Meclis Üyeleri olarak
görmüş olduk.  Bunun yanında iş hayatımız-
da iletişim üzerine de eğitimler düzenlendi.
Ben programın dolu dolu geçtiğine inanıyo-
rum. Tabi aramızda eksik olanlar da vardı. O
eksik olanlarla inşallah en yakın zamanda bu
eğitim seminerlerimize devam ederiz diye
düşünüyorum.” Toplantının ikinci, üçüncü,
dördüncü, beşinci ve altıncı gündem mad-
delerinde ATSO Genel Sekreteri Ali Şenol,
Meclis Üyeleri’ni bilgilendirdi.  
>>IZZET IŞIK

Eğitim için yapılan her talebi
gerçekleştirmek için çabalıyor
İl Danışma Komisyon Toplantısında teneffüslerde voleybol oynamak için

spor malzemesi talebinde bulunan Atatürk İlkokulu öğrencisi Tuğsem
Karaağaç’ın talebini yerine getiren İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetçi,

okul idarecisi, öğretmeni, veli ve minik Tuğsem’i makamında ağırladı.
Öğrencilerle birlikte malzemeleri tek tek inceleyen
ve kullanım amaçları üzerine sohbet eden İl Milli
Eğitim Müdürü Miraç Sünnetçi, “Öğrencilerimizin
bilişsel gelişimlerinin yanında sosyal ve bedensel
gelişimleri de bizler için çok önemli. Sevgili
Tuğsem’in Komisyon Toplantımızda bizlerden bu
şekilde bir talebi olunca hemen yerine getirdik.
Arkadaşlarıyla birlikte oynayabilecekleri
malzemeleri kendisine teslim ettik. Her şey siz
kıymetli evlatlarımızın daha iyi bir eğitim ortamın-
da yetişmesi için” dedi. Ziyaret, günün anısını
ölümsüzleştirmek için çekilen hatıra fotoğrafı ile
son buldu. >>İZZET IŞIK

SUBYO’da öğrencilere ekmek
arası sucuk ikramı etkinliği

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Sandıklı Uygulamalı Bilimler
Yüksekokulu (SUBYO), Çocuk Gelişimi ve Sosyal Hizmet

Bölümlerinin 1. sınıf öğrencilerine özel bir etkinlik düzenledi. 
Hayırsever Sedef Sucukları ve Sandıklı
Belediyesinin destekleriyle gerçekleştirilen etkinlik-
te, öğrencilere ekmek arası sucuk ikram edildi.
Etkinliğe Sandıklı Belediye Başkanı Adnan Öztaş,
SUBYO Müdürü Prof. Dr. Cüneyt Akın, Çocuk
Gelişimi ve Sosyal Hizmet bölümlerinin bölüm
başkanları ve öğretim üyeleri katıldı. Etkinlikte,
Yükseköğretimi Koruma ve Destekleme Derneği
Eski Başkanı Ahmet Nayan, Sandıklı’nın tanıtımını
yaparak, bölgenin güzellikleri ve potansiyeli
hakkında öğrencilere bilgiler verdi. 
>>FAHRİYE ÇIRACI
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Ortak sınavlar bilgilendirme toplantısı yapıldı
Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli Ölçme Değerlendirme Yöntemleri ve 2024-2025 Eğitim
Öğretim Yılı ülke ve il geneli uygulanacak ortak sınavlar bilgilendirme ve uygulama

esaslarını içeren toplantı, İl Milli Eğitim Müdürlüğü konferans salonunda yapıldı. 
Toplantı İl Milli Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetci, Müdür Yardımcı Fatih Akçil, Şube
Müdürleri ve merkezde bulunan resmi/özel
okul idarecilerin katılımıyla gerçekleştirildi. İl
Müdürü Miraç Sünnetci, 2024-2025 eğitim
öğretim yılında ülke ve il genelinde Türkiye
Yüzyılı Maarif Modeli Ölçme Değerlendirme
Yöntemleri doğrultusunda okullarımızda
uygulanacak ortak sınavlar hakkında bil-
gilendirme yaptı. Uygulanacak sınavlarda

öğrencilerin herhangi bir mağduriyete uğra-
maması için dikkat edilmesi gereken husus-
lar konusunda müdürlerimize gerekli tali-
matlarda bulunan İl Müdürü Miraç Sünnetci,
" Öğrencilerimizin emek ve çalışmalarının
sonucunu alacakları ortak sınav uygula-
malarında herhangi bir olumsuzluk yaşan-
maması için hepinizin üzerinize düşen
görevi yerine getireceğine inancım tam"
dedi. >>KADER KAYA

MHP, İGM üyelerinden Taytak’a ziyaret
Milliyetçi Hareket Partisi Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin Himayelerinde Düzenlenen
“İl Genel Meclis Üyeleri İstişare Ve Değerlendirme Toplantısı” İçin Ankara’ya Gelen,

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar İl Genel Meclis Üyeleri, Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak’ı Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde ziyaret ettiler.

Milletvekili Taytak; “Bugün Sayın Genel
Başkanımız Liderimiz Devlet Bahçeli
Beyefendi’nin himayelerinde gerçekleştirilecek
olan, İl Genel Meclis Üyeleri İstişare Ve
Değerlendirme Toplantısı için Ankara’ya gelen İl
Genel Meclis Üyelerimizle Gazi Meclisimizde bir
araya gelerek, yapılan hizmetler hakkında bilgi
alışverişinde bulunduk. 11 kardeşimizde seçildik-
leri ilçelerde, beldelerde ve köylerde her türlü
hizmeti yapmak için fedakarca çalışmaktadır. Ben
öncelikle her birine ayrı ayrı teşekkür ediyorum.
Bundan sonrada hizmet için çalışmaya devam
edeceklerdir. Ben hepinize çalışmalarınızda,
sağlık, huzur ve başarılar diliyorum. Genel
Başkanımızın emrinde, izinde bir ve beraber
olarak çalışmaya devam edeceğiz inşallah.”
Ziyaret sonrası Milletvekili Mehmet Taytak ve İl
Genel Meclis Üyeleri birlikte yemek yiyerek,
meclisten ayrıldılar. >>HÜDAYİ ACAR

201 öğrenci hafızlık cübbesini törenle giydi
Afyonkarahisar İl Müftülüğüne bağlı Kur’an Kurslarında eğitim gören 92’si kız ve

109’u erkek olmak üzere toplam 201 öğrenci için ‘Hafızlık İcazet Töreni ‘düzenlendi.

Veysel Eroğlu spor kompleksinde düzenle-
nen etkinliğe Vali Kübra Güran Yiğitbaşı,
Diyanet Akademisi Başkanı Doç.Dr. Enver

Osman Kaan, Ak Parti Milletvekilleri Ali Özkaya,
İbrahim Yurdunuseven, protokol üyeleri ve çok
sayıda vatandaş katıldı. Tören İstiklal Marşı ve
saygı duruşunun ardından okunan Kur’an-ı
Kerim tilaveti ile devam etti. Okunan Kur’an-ı
Kerim tilavetinin ardından hafızlık icazet eğitimi
alan 201 öğrenci ilahiler eşliğinde salona giriş
yaptı. Programın açılış yapan İl Müftüsü Lütfü
İmamoğlu, “Afyonkarahisar merkez dahil olmak
üzere 26 yatılı hafızlık Kur’an Kursunda 1237
öğrenci ile eğitim ve öğretime devam etmekte-
dir” dedi. Müftü İmamoğlu, “İcazet merasim-
imizde, 92’si kız ve 109’u erkek olmak üzere
201 hafızımıza belge ve hediye takdimi yapıla-
caktır. Hafızlarımızın, hocalarımızın ve hafı-

zlarımızın çok değerli
ailelerinin samimi
emeklerini takdir
niteliğindeki bu pro-
gramı teşrif edip biz-
leri yalnız bırak-
mayan hem hizmet-
lerimiz hem de sıkın-
tılarımızda ilgi ve
destekleriyle hep
yanımızda olan başta
Sayın Valimiz Doç.
Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı olmak üzere
her kademedeki
Kur’an hadimlerine
sonsuz şükranlarımı
arz ediyorum”

ifadelerini kullandı.
HAFIZLAR KUR-AN’I KERİMİN GÜZELLİK VE
AHLAKINI HAYATLARINA YANSITAN BİRER
ELÇİ OLMUŞLARDIR
Açılış konuşmasının ardından konuşma yapan Vali
Kübra Güran Yiğitbaşı, “Hafızlarımız Kur-an’ı Kerimi
ve metnini ezberlemekle kalmamış Kur-an’ı Kerimin
güzellik ve ahlakını da hayatlarına yansıtan birer
elçi olmuşlardır” dedi. Vali Yiğitbaşı, “Bugün burada
hafızlıklarını tamamlayarak belge almaya hak
kazanan 201 öğrencimizin icazet merasimi için
bir araya geldik. Büyük bir azim ve sabırla hafız
olma şerefine layık olan bu gençlerimizi yürek-
ten kutluyorum. Onlar yalnızca Kur-an’ı Kerimi
ve metnini ezberlemekle kalmamış Kur-an’ı
Kerimin güzellik ve ahlakını da hayatlarına yan-
sıtan birer elçi olmuşlardır.  Hafızlık müessesi

sahabe döneminde peygamber efendimizle
başlamış ve günümüze kadar kesintisiz bir şek-
ilde devam etmiştir. Efendimiz ilk hafızdır ve onu
izleyen tüm hafızlarda peygamberimizin izinden
yürüyen bu kutlu mirasın taşıyıcılarıdır. Hafızlık
bir azim ve irade yolculuğudur. Her kelimesi bir
insanın hayatını değiştirir. Bizler hafızlarımız için
‘İkra’ emiriyle yola çıkmış ve hayatlarının en
güzel anlamını bulmuşlardır diye düşünüyoruz.
Hafızlar kendileri için değil, topluma da ışık
tutan birer umut kaynağıdır. İnşallah hafızlığınızı
asla unutmayacak ve sahip olduğunuz bu
hazineyle bugünden itibaren çok sıkı bir şekilde
koruyarak, daha da geliştireceksiniz diye
düşünüyorum. Bu kutsal yolculukta emekleri
geçen herkese çok teşekkür ediyor, hafı-
zlarımıza da bu uğurda yollarının açık olmasını
temenni ediyorum” diyerek sözlerini tamamladı.
HAFIZLIK HAK VE HALK NEZNİNDE
ÖNEMLİ BİR PAYEDİR

Hafızlık icazet programına katılan Diyanet
Akademisi Başkanı Doç.Dr. Enver Osman Kaan

yaptığı konuşmada; “
Bugün burada
Afyonkarahisar
Müftülüğümüze bağlı 6
Kur’an Kursumuzda hafı-
zlıklarını tamamlayan 201
hafımızın icazet merasi-
minin mutluluğunu
yaşıyoruz. Salonda
bulunan karşımızda ki
tablo menfur
saldırılara en büyük
cevabımızdır. Hafızlık
hak ve halk nezninde
önemli bir payedir.
Hafızlıklarını tamam-
layan yavrularımızı
onları okutan rehberlik yapan hocalarımızı,
idarecilerimizi ve onları yetiştiren ailelerimizi
yürekten tebrik ediyorum” dedi. Konuşmaların
ardından hafızlık cübbesini giyen 201 öğrenciye
hediye ve altın verildi.  >>İBRAHİM ARTIÇ

Japon tur otobüsü 
kazasında yaralanan 
84 yaşındaki turist 
hayatını kaybetti
Afyonkarahisar’da geçtiğimiz 17 Ekim’de yaşanan
Japon turistleri taşıyan tur otobüsünün devrilmesi
sonucu yaralanan 84 yaşındaki Tabei Kiyoshi’ni
isimli Japon turist tedavi gördüğü hastanede iç
kanamaya bağlı olarak hayatını kaybetti.
A.Ş. (56) idaresindeki
34 HH 1451 plakalı
tur otobüsünün, 17
Ekim'de Çay-Şuhut
kara yolu Demirbel
mevkisinde
şarampole
devrilmesi sonucu
20'si Japon turist,
22 kişi yaralanmıştı.
Kazada ağır
yaralanan ve
Afyonkarahisar Sağlık
Bilimleri Üniversitesi
Hastanesi'ne kaldırılan

Tabei Kiyoshi, (84)
müdahaleye rağ-
men kurtarıla-
madı. Tabei
Kiyoshi'nin
cenazesinin has-
tanedeki işlem-
lerinin ardından
ülkesine gönder-

ileceği öğrenildi.
Tabei Kiyoshi'nin iç

kanamaya bağlı
olarak sabah saatlerinde

yaşamını yitirdiği belirtildi.
>>İHA

Afyonkarahisarlı bürokrat son olarak Eskişehir
Valisi olarak görev yapan Kadir Çalışıcı,
Anahaber Gazetesi ve TV3’ü ziyaret etti.
Eski valilerinden Kadir Çalışıcı’nın gerçekleştirdiği ziyarette
TV3 Yönetim Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay eşlik etti.
Güncel konuların konuşulduğu ziyarette karşılıklı görüş
alışverişinde bulunuldu. Eski Vali Kadir Çalışıcı, aynı
zamanda Afyonkarahisar’da yayın hayatına yeni başlayan
TV3 ailesine hayırlı olsun dileklerini iletti. >>ANAHABER

Eski Vali Kadir
Çalışıcı’dan TV3

ve Anahaber
Gazetesine ziyaret
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Kırışıklık tedavisinde
dermatologlar uyarıyor
Dermatolog Dr. Nihan Yüksel Çanakçı, ciltteki kırışıkların herkeste
farklı olduğuna ve kişiye özel tedavi gerektirdiğine dikkat çekerek 
cilt bakımı ve temizliği, stresi azaltma, yeterli uyuma, sağlıklı 
beslenme gibi faktörlerin de cilt yaşlanmasına etki ettiğini söyledi.

Dermatoloji Uzmanı Dr. Nihan Yüksel
Çanakçı, ciltte görülen kırışıklıkların
nasıl geliştiğine ve tedavisine dair

önemli bilgiler verdi. Cildin epidermis ve der-
mis olmak üzere iki tabakadan oluştuğunu
belirten Dr. Çanakçı “Epidermis yoğun kera-
tin içeriği ile deriye sağlamlık kazandırır;
daha derin ve kalın tabaka olan dermis ise
içeriğindeki yoğun kollajen lifler ile cildin sıkı
ve gergin olmasını, elastin lifler ile esnek
olmasını sağlar” dedi.
“CILT SAHIP OLDUĞU NEMLI, 
ESNEK, SIKI VE GERGIN HALI 
YAVAŞ YAVAŞ KAYBEDER”
Yirmili yaşlardan itibaren derinin bu yapısal
proteinlerinin üretiminin azaldığını ve yapıla-
rında değişiklikler gelişmeye başladığını
ifade eden Dr. Çanakçı, “Yaş ile birlikte cildin
sahip olduğu su ve yağ oranında da azalma-
lar olur. Böylece cilt sahip olduğu nemli,
esnek, sıkı ve gergin hali yavaş yavaş kay-
betmeye ve kırışıklıklar gelişmeye başlar. Bu
doğal yaşlanma süreci ilk olarak genetik alt
yapıdan etkilenir. Bu yıkım süreci kiminde
yavaş ilerlerken kiminde çok hızlı ilerleyebi-
lir” diye konuştu.
“UV IŞINLARI KIRIŞIKLARI 
ERKEN ORTAYA ÇIKARTIR”
Dr. Çanakçı, kırışıklık gelişmesinde gen
yapısı dışında ekspozom olarak adlandırılan
ve hayat boyunca maruz kalınan birçok çev-
resel tetikleyici faktör bulunduğunu belirterek
“Bunlardan en önemlisi Ultraviyole ışınlardır
(UV). Yoğun UV maruziyeti dermiste bulunan
kollajen ve elastin liflerin yapısında bozuklu-
ğa ve liflerde yıkıma neden olur. Bu da doğal
yaşlanma sürecini hızlandırır, kırışıklıkların
erken ortaya çıkmasını kolaylaştırır. Yoğun
stres, sigara ve alkol tüketmek, uyku düzen-
sizlikleri, glisemik indeksi ve katkı içeriği yük-
sek gıdalarla beslenmek, ilaçlar, kronik has-
talıklar da cildin yapısını olumsuz etkiler,
yıkım sürecini hızlandırır” dedi.

“KIRIŞIKLIK TEDAVISI ÖNLEYICI 
VE KORUYUCU OLMALIDIR”
Kırışıklık tedavisinin öncelikle “önleme” ve
“koruma” aşamasından başladığının altını
çizen Dr. Çanakçı cildin düzenli nemlendiril-
mesinin, yaşa ve cildin ihtiyacına uygun cilt
kalitesini arttırmaya yönelik işlemler yapıl-
masının, güneşten korunma, uyku düzenine
ve beslenmeye özen gösterilmesinin son
derece önemli olduğunu söyledi. Cildin

nemini sağlamak için en önemli yapıtaşı ve
ihtiyacının “hyalüronik asit” olduğunu vurgula-
yan Dr. Çanakçı “Cildi yüzeyden hyalüronik asit
içeren serum ve nemlendiricilerle destekleme-
nin ötesinde cildin alt destek tabakalarına
enjekte edilebilen hem hyalüronik asit hem aktif
moleküller içeren “gençlik aşısı, nem aşısı” ola-
rak adlandırılan mezoterapi uygulamaları
düzenli aralıklarla yapıldığında cilt kalitesini
önemli ölçüde arttırır” dedi.

“KIRIŞIKLIKLAR 
BAŞLADIYSA BOTOKS

UYGULANABILIR”
Bununla birlikte lazer, radyof-
rekans, mikroiğneleme (der-
mapen, altın iğne), geniş
spektrumlu ışık tedavisi
(BBL), yüksek yoğunluklu
fokuslu ultrason (HIFU)
gibi enerji bazlı tedavile-
rin de kollajen üretimini
desteklediğine değinen
Dr. Çanakçı “Bu tedavile-
rin kombine şekilde
uygulanması birbirinin
etkisini de arttırarak cilt
kalitesini arttırır, cildin ihti-
yacına göre altı aylık veya
senelik rutinlerle yapılması
da oluşan etkinin korunması-
nı sağlar. Kırışıklıklar oluşmuş
ve derinleşmeye başladı ise
mimik kırışıklıklarının tedavisi için
botoks adıyla bilinen botulinum toksin
uygulamaları, sabit kırışıklıklar ve çökük-
lükler için ise uygun alanlara dolgu uygu-
lamaları devreye girer” diye konuştu. Dr.
Çanakçı bunlar haricinde günlük cilt bakı-
mı rutininde cildin temiz tutulması ve iyi

nemlendirilmesi, A ve C vita-
mini, hyaluronik asit, niasi-

namid gibi aktif içeriklere
sahip serumların kulla-
nılması, düzenli
güneş koruyucu kul-
lanılmasının da kırı-
şıklık oluşmasını
engellediğini dile
getirdi. Stresi
azaltmak, uyku
düzenine dikkat
etmek, mevsimin-
de ve doğal gıda-
larla beslenmek,
sigara ve alkol gibi
vücut için toksik

olan maddelerden
uzak durmak kişinin

hayatında dikkat etme-
si gereken diğer ayrıntı-

lar olduğuna dikkat çekti.
Sağlıklı bir cilt bakım rutini ve

geleceğe yönelik cilde yapılması
gereken yatırımların herkes için farklılık
gösterdiğini belirten Dr. Çanakçı “Kişiye
özel iyi bir değerlendirme ve planlama
yapılması için en doğru adres dermatolo-
ğunuzdur” dedi.>>İHA
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Taşpınar
Mahallesi’nde
yoğun ilgiyle
karşılanan
Belediye
Başkanı 
Köksal, 
mahalle 
sakinlerini 
dinledi.

Burcu Köksal “Bütün
Afyonkarahisar’ın
hizmetindeyiz”

Belediye Başkanı Burcu Köksal,
“Mahalle Buluşmaları” kap-
samında Taşpınar

Mahallesi'nde vatandaşlarımızla
bir araya geldi. Muhtar Şükrü
Bike’nin ev sahipliğinde
gerçekleşen buluşmada,
Başkan Köksal, mahalle
sakinlerinin sorunlarını din-
leyip çözüm yollarını yerinde
değerlendirdi. Başkan Köksal,
konuşmasında seçimlerden bu
yana sürdürdüğü mahalle
ziyaretlerinin önemini vurgula-
yarak, vatandaşlarımızın talep ve
şikayetlerini ilk elden dinleyerek
çözüm ürettiklerini belirtti.

“GAYRETİMİZ DAHA GÜZEL 
BİR AFYONKARAHİSAR İÇİN”

Her hafta 1-2 mahallenin ziyaret edildiğini
söyleyen Başkan Burcu Köksal, “Bu
mahalledeki eksikleri, yapılması gerekenleri
tespit ediyoruz ve gerekli çalışmaları başlatıy-
oruz. Amacımız daha güzel, daha yaşanabilir
bir Afyonkarahisar oluşturmak.” dedi.

BAŞKANDAN TERÖR 
SALDIRISINA SERT TEPKİ

Türk Havacılık ve Uzay Sanayii’de gerçek-
leşen hain terör saldırısında şehit olan beş
vatan evladımız için başsağlığı dileyen ve
terörü sert bir dille kınayan Başkan Burcu
Köksal, “Dün çok üzücü bir olay yaşadık, hain
terör saldırısında beş vatan evladımızı kaybet-
tik. Hepsine Allah’tan rahmet, ailelerine sabır
diliyorum. Terörün her türlüsünü lanetliyorum.
Allah teröristlerin belasını versin ve ülkemize
bir daha acı yaşatmasın.” diyerek duygularını
ifade etti.
“VATANDAŞIMIZIN AYAĞINA GİDİYORUZ”

Taşpınar Mahallesi'nde düzenlenen buluşma-

da, Başkan Burcu Köksal vatan-
daşlarımızdan gelen talepleri dinley-

erek tek tek not aldı. Belediye olarak
halkımızın hizmetinde olduklarını
vurgulayan Başkan Burcu Köksal,
“Siz bizim değil biz sizin ayağınıza
gelmek için seçildik. Ve bugün de
ayağınıza geldik. Belediyede
günde belki 100-150 kişiyle
görüşüyoruz. Kapılarda insanların
dakikalarca, saatlerce beklemesi
doğru değil, işinizden, gücünüz-

den, hayatınızdan olmanız doğru
değil. Onun için biz her hafta böyle

mahalle toplantıları yaparak, sokaklar-
da, caddelerde esnaflarımızla, vatan-

daşlarımızla, hemşerilerimizle buluşarak ve
üstelik sorunları da bu sayede yerinde tespit
ederek sıkıntıları çözmeye çalışıyoruz. Şu
anda da ayağınıza geldik, sıkıntı neyse bize
burada aktarmanız için, eğer görülecek bir
şeyse görmek için geldik. Bize oy ver, verme
biz sonuçta %51 oyla seçildik ama %100
Afyonkarahisarımız’ın, bütün
Afyonkarahisarlının hizmetindeyiz. Sıkıntınız
neyse belediye olarak çözebileceksek çözüm
noktasına bakarız çözülemiyorsa da niye
çözülemediğini söyleriz. Bizimle ilgili bir konu
değilse ilgili yerlere iletme konusunda ayrıca
yardımcı oluruz.” ifadelerini kullandı.

MAHALLENİN SORUNLARI ÇÖZÜLECEK
Başkan Burcu Köksal, mahalledeki çocuklara
çeşitli hediyeler dağıttı. Mahalle içindeki
sorunlu bölgeler bizzat gezilerek tespit
edilirken, çözüm önerileri ilgili birim müdür-
leriyle değerlendirildi. Başkan Köksal,
mahallede gördüğü eksiklikleri yerinde not
ederek, en kısa sürede çözüm için çalış-
maların başlatılacağını belirtti. 
>>HÜDAYİ ACAR

Ege Bölgesi OSB Zirvesi
Dinar'ı güçlendiriyor

Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı Oruç Baba İnan'ın katılımıyla
gerçekleştirilen Organize Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu (OSBÜK)

Ege Bölge Toplantısı'nda Dinar'dan önemli isimler yer aldı. 
Dinar Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Veli
Özcan, Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu ve
diğer ileri gelenler, ilçenin sanayi potansiyelini
geliştirmeye yönelik adımları tartıştılar. Toplantı
sırasında OSB'lerin karşılaştıkları sorunlar ve
sanayicilerin talepleri masaya yatırıldı. Dinar ilçesi
Organize Sanayi Bölgesi'nin sorunları ve talepleri,
bir sunum aracılığıyla toplantıya katılan yetkililere

iletildi. Bunun yanı sıra, tekstil sektörü başta olmak
üzere çeşitli sanayi alanlarındaki etkili isimler,
Dinar'a davet edildi. Dinar Ticaret Odası Başkanı
Veli Özcan, toplantının ilçe OSB için son derece
yararlı geçtiğini ifade ederek, bu tür toplantıların
Dinar'ın sanayi altyapısını güçlendirme ve
geliştirme yönünde atılacak adımlar için büyük
önem taşıdığını vurguladı. >>İZZET IŞIK

Toprak ve sulama suyu analiz
eğitim faaliyetleri devam ediyor

Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürlüğü 
tarafından toprak ve sulama suyu analiz konularında

eğitim faaliyetlerine devam edildiği kaydedildi.
İl Müdürlüğü Tarımsal Altyapı ve Arazi
Değerlendirme Şubesi bünyesinde faaliyet
gösteren Toprak, Bitki ve Sulama Suyu Analiz
Laboratuvarı teknik personellerince, toprak ve
sulama suyu analiz konularında eğitim faaliyet-
lerine devam edildiği kaydedildi. Kurumun
sosyal medya hesabından yapılan açıklamada
ise “Tarımsal üretimin en önemli amaçlarından
biriside, birim alandan alınan ürün miktarını
artırmak ve ürün kalitesini yükseltmektir. Bu
nedenle ‘Doğru ve Dengeli Gübre Kullanımı ile
Uygun Miktarda Uygun Nitelikte’ gübre kul-
lanımı önem arz etmektedir. Yapılan bilimsel

çalışmalara göre toprak analizine uygun
gübrenin seçilmesi ve doğru bir şekilde kul-
lanılmasıyla verimde en az yüzde 50 artış
sağlanabilecektir. Modern tarım tekniklerinin
yanında doğru ve dengeli gübre kullanımının,
hızla artan nüfusumuzun gıda ihtiyacını karşıla-
mak bakımından büyük önem arz etmektedir.
Bu çerçevede Toprak Analiz Laboratuvarı
teknik elemanlarınca, Bayat ilçesinde yetiştirici-
lik yapan üreticilerimize ve İlçe Müdürlüğümüz
teknik personeline yönelik toprak ve sulama
suyu analizinin önemi konusunda bilgilendirme
toplantısı yapıldı” ifadelerine yer verildi. >>İHA

Ülkü Ocakları, Müze’yi ziyaret etti
Afyonkarahisar Ülkü Ocakları İl Başkanı Mesut Çetinkaya ve
Asena Birimi, Afyonkarahisar Müzesi’ni ziyaret etti
Afyonkarahisar Ülkü Ocakları İl Başkanı Mesut Çetinkaya ve
Asena Birimi, Afyonkarahisar Müzesi’ni ziyaret ederek Müze
Müdürü Mehmet Garipçin’den bilgiler aldı. Afyonkarahisar Ülkü
Ocakları İl Başkanı Mesut Çetinkaya, “Tarihimizi bilmeden gele-
ceğimize yön veremeyiz. Afyonkarahisar Müzemiz, uzun
uğraşlar sonucunda, Sayın Valimiz Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı’nın liderliğinde tamamlanmış; açılışı da
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan tarafından
yapılmıştı. Müzemizde Afyonkarahisarımızın tarihi tüm özellik-
lerini görebiliyoruz” dedi. 

“HEMŞERİLERİMİZ MÜZEYİ MUTLAKA ZİYARET ETMELİ”
Çetinkaya, “Hemşehrilerimizin Afyonkarahisar Müzesi’nin
Büyük Taarruz ve Büyük Zafer katını bilhassa ziyaret etmesini,
oradaki zafer telgrafının sesini mutlaka duymalarını istirham
ediyorum.  Müze gezimizde bizlere birebir eşlik eden, misafir-
perverliğini bize hissettiren Müze Müdürü Mehmet Garipçin'e
teşekkür eder; başarılarının devamını dileriz” şeklinde konuştu.
Ziyaretin ardından Ülkü Ocakları Genel Merkezi tarafından
Türk Gençliğinin kullanımına sunulan Ülkü Ocakları Uzaktan
Eğitim sistemi şifresini,  ODAK 2023 ve Kutadgu Bilig dergisi
Müze Müdürü Mehmet Garipçin’e hediye edildi. 
>>İBRAHİM ARTIÇ
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Cumhurbaşkanı Yardımcısı Yılmaz ve TBMM Başkanı
Kurtulmuş’tan TUSAŞ’ta "milli birlik" mesajı   

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz ve TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, 
terör saldırısının ardından ziyaret ettikleri TUSAŞ’ta terörle mücadelenin kararlılıkla

devam edeceğini ve savunma sanayiinin daha da güçleneceğini ifade ettiler.      

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz
ve TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş,
Ankara’nın Kahramankazan ilçesinde

terör saldırısının gerçekleştiği TUSAŞ yer-
leşkesini ziyaret ettikten sonra basın toplantısı
düzenledi. Saldırının tesadüfi olmadığını belirten
Kurtulmuş, "Hem zamanlaması itibarıyla hem
seçilen mekân itibarıyla iyi çalışılmış, iyi hazır-
lanmış bir terör saldırısı. Terörü gerçekleştiren
de sadece iki tane teröristten ibaret değildir. Bu
terör saldırısının arkasındaki aklı, bunun
arkasındaki planlamayı, bunların gerçek niyet-
lerinin neler olduğunu biliyoruz. Ve buna karşı
da her alanda birlik, beraberlik içerisinde hazır-
lıklarımızı eksiksiz sürdürmek mecburiyetindeyiz.
Dün hastanede yaralı kardeşlerimizi ziyaret
ettiğimizde de görmüştük. Bugün de burada
gördük ki o yaralılardan bu sabah taburcu edilen
kardeşlerimiz burada tekrar vazifelerinin başına
döndüler. Burada vazifelerine kaldıkları yerden
devam ettiler. Bu saldırı TUSAŞ çalışanları
başta olmak üzere Türk milli savunma sanayi-
inde çalışan bütün kardeşlerimizin milli duygu-
larını çok daha güçlendirmiştir. Çalışma azimleri-
ni çok daha ileri seviyeye taşımıştır. İnşallah bu
azim ve kararlılık içerisinde Türk milli savunma
sanayii dünyada önder kuruluşlar, önder sektör
olmaya devam edecektir. Bu alandaki
başarılarımız sürecektir. Bundan birileri rahatsız
olabilir. Türkiye'nin savunma sanayiinde yapmış
olduğu yatırımlar, bu savunma sanayiinde
gerçekleştirilen atılımlar sadece bir sanayi kuru-
luşunun ya da kuruluşlarının gerçekleşmesini,
güçlenmesini sağlamanın çok ötesinde bir
amaca matuftur. Türkiye'nin milli savunma
sanayiinde güçlü olması, Türkiye'nin 'tam bağım-
sızlık' hedefi doğrultusunda atılan en önemli, en
stratejik adımlardan birisidir" diye konuştu. 
BU SALDIRI SAVUNMA SANAYİMİZE BİR

GERİLEME GERÇEKLEŞTİRMEZ
Türkiye'nin asla tam bağımsızlık hedefinden geri
dönmeyeceğinin altını çizen Kurtulmuş, "Türkiye
bu bölgede bir istikrar ve barış adası olarak
istikrarını korumaya devam edecektir. Türkiye
barış ve huzur içerisinde 86 milyon yurttaşımızla
birlikte hep daha ileriye doğru gidecektir.
Düşmanın kim ya da kimler olduğu bizim için
fark etmez. Bizim için asıl olan kendi milli hede-
flerimizdir, dayanışmamızdır, milli birliğimizdir ve
bu çerçevede yolumuza devam etmektir. Bir
kere daha savunma sanayiini hedef alarak
gerçekleştirilen bu saldırıyı şiddetle kınıyoruz.
Bu savunma sanayiimize bir gerileme, geri adım
atma, asla böyle bir durum gerçekleştirmez. Tam
tersine savunma sanayii yöneticilerimiz başta
olmak üzere, mühendislerimiz başta olmak
üzere bu anlamda savunma sanayiimiz daha
ileriye adımlar atmaya devam edecektir"
ifadelerini kullandı. 
TÜRK SAVUNMA SANAYİİNDE
MÜHENDİSLERİMİZİN YAŞ ORTALAMASI
33'TÜR
Saldırının sebebinin savunma sanayiindeki
gelişmeler olduğunu ifade eden Kurtulmuş,
"Türkiye'nin bağımsız bir şekilde sadece kendi
milli menfaatlerini önceleyerek adım atmasından
rahatsız olduklarını da biliyoruz. İftiharla söyle-
mek isterim ki, Türk savunma sanayiinde
mühendislerimizin yaş ortalaması 33'tür. Mesela
Amerika Birleşik Devletleri'nde savunma sanayi-
inde çalışan mühendislerin yaş ortalaması 50
küsurdur. Bunun bir tane manası var; Allah'ın
izniyle önümüzdeki dönemde Türk savunma
sanayii çok güçlü bir şekilde üretmeye, yeni
buluşlar gerçekleştirmeye ve genç mühendisler-
imizin omuzlarında milli hedeflerini gerçek-
leştirmeye devam edecektir" dedi.  
HUZURUMUZU BOZMAYA
ÇALIŞIYORLAR, BİZ DAHA FAZLA

HUZURLA YOLUMUZA DEVAM EDECEĞİZ
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz ise,
terör saldırısını gerçekleştirenleri ve arkasındaki
karanlık odakları lanetlediğini belirterek,
"Yaşanan terör saldırısı, milli birliğimize, huzuru-
muza ve hepimizin iftihar ettiği savunma sanay-
imize dönük bir saldırı olmuştur. Şunun altını
ben de çok güçlü bir şekilde çizmek isterim;
terörün bizi sevk etmek istediği bir yer var şüph-
esiz. Bu terörü yapanlar, bunu araç olarak kul-

lananlar bir amaçla, gayeyle bunu yapıyorlar. Biz
ise onların bu amaçlarının tam tersine hareket
edeceğiz. Bunun açık ve net bir şekilde bilin-
mesini isteriz. Huzurumuzu bozmaya çalışıyor-
lar, biz daha fazla huzurla yolumuza devam ede-
ceğiz. Birliğimizi, beraberliğimizi, kardeşliğimizi
bozmaya çalışıyorlar. Biz aksine kardeşliğimizi
daha çok yücelteceğiz. Milli birliğimizi, beraber-
liğimizi çok daha güçlü bir şekilde devam ettire-
ceğiz. Tam bağımsız Türkiye hedefine giden
yolda savunma sanayimizin güçlenmesinden
rahatsız oluyorlar. Savunma sanayimizin
çalışanlarına, bu alandaki gurur duyduğumuz
şirketlere dönük moral bozmaya çalışıyorlar. Biz
tam aksine savunma sanayimizin kahraman

çalışanları, gurur duyduğumuz firmalarıyla birlik-
te hükümet olarak bu alanda daha büyük azimle,
daha büyük kararlılıkla çalışmaya devam ede-
ceğiz" diye konuştu. 
SAVUNMA SANAYİMİZ ÇOK DAHA
GÜÇLÜ YARINLARA ULAŞACAKTIR 

Türkiye’nin güçlü bir şekilde yoluna devam ede-
ceğini söyleyen Kurtulmuş, “Ülkemiz bu konuda
çok deneyimli, çok acılar yaşadı. Bunu araç
olarak kullananlara buradan açık ve net mesajı
vermek isteriz; Türkiye güçlü bir şekilde yoluna
devam edecektir. Bugün TUSAŞ'ta da gördük,
yaralarını tedavi ettiren çalışanlar gelip görev-
lerinin başında daha büyük heyecanla, daha
büyük azimle çalışıyorlar. Hayatlarını bu dava

yolunda,
büyük güçlü
Türkiye yol-
unda feda
eden kardeş-
lerimizin
mirasını
ancak bu
şekilde en
güçlü şekilde
geleceğe
taşırız.
Savunma
sanayimiz
çok daha güçlü yarınlara ulaşacaktır. Başkalarını
rahatsız etmek için değil, zarar vermek için
değil, tam aksine adaleti sağlamak için, huzuru
sağlamak için, ülkemizde, bölgemizde ve küre-
sel düzeyde barışı sağlamak için caydırıcı bir
güç olarak Türkiye çok daha emin adımlarla yol-
una devam edecektir. Terörle ve terörün arkasın-
daki odaklarla, terörü araç olarak kullananlarla
en etkili şekilde mücadele etmeye devam ede-
ceğimizi özellikle vurgulamak istiyorum" diye
konuştu. 

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Yılmaz ve TBMM
Başkanı Kurtulmuş’un yanı sıra Ulaştırma ve
Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, Sanayi ve
Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır,
Genelkurmay Başkanı Orgeneral Metin Gürak,
Savunma Sanayii Başkanı Haluk Görgün, Hava
Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Ziya Cemal
Kadıoğlu ve BAYKAR Yönetim Kurulu Başkanı
Selçuk Bayraktar da TUSAŞ’ı ziyarette yer aldı.
>>İHA 

Bakan Tunç: 
“Terörle mücadeledeki kararlılığımız
hiçbir zaman sekteye uğramayacak”   
Adalet Bakanı Tunç, resmi temaslar gerçek-

leştirmek üzere bulunduğu Macaristan'ın
başkenti Budapeşte'de Macaristan Adalet
Bakanı Bence Tuzson ile Türkiye Macaristan
Adalet Bakanlıkları Arasında İş Birliğine Dair
Mutabakat Zaptı'nı imzaladı. Heyetler arası
görüşmenin ardından Macar mevkidaşı ile
basın açıklaması yapan Adalet Bakanı Tunç,
TUSAŞ’ta yaşanan terör saldırısıyla ilgili açıkla-
malarda bulundu. 

TUSAŞ SON YILLARDA ÇOK ÖNEMLİ
BAŞARILARA İMZA ATTI

Bakan Tunç, “Ülkemizin önemli savunma

sanayi kuruluşlarından TUSAŞ'a hain bir terör
saldırısı gerçekleştirildi. PKK terör örgütünün
gerçekleştirmiş olduğu bu saldırıda maalesef 5
vatandaşımız şehit oldu. Yaralılarımızın tedavi-
leri şu anda hastanelerde devam ediyor.
TUSAŞ, ülkemizin önemli savunma sanayi
kuruluşlarından birisi. Son yıllarda çok önemli
başarılara imza attı. Savunma sanayinde özel-
likle yerli üretim alanında çok önemli mesafeler
aldı. Bu başarının, ülkemizin savunma
sanayinin hedef alındığını düşünüyoruz. Şehit-
lerimize Allah'tan rahmet, yaralılarımıza acil
şifalar diliyorum” dedi. 
TERÖR ŞEBEKELERİNİ TEMİZLEYİNCEYE

KADAR MÜCADELEMİZİ SÜRECEĞİZ
Başlatılan soruşturmanın titizlikle sürdüğünü
belirten Tunç, “Bu saldırı bizim terörle
mücadeledeki kararlılığımızı hiçbir zaman sekt-
eye uğratmayacak. Bilakis bu konudaki karar-
lılığımızı artırarak devam ettireceğiz. Ülkemizin
birlik beraberliğine, milletimizin huzur ve güven-
liğine kast eden bu terör şebekelerini temizley-
inceye kadar mücadelemizi süreceğiz” diye
konuştu. 

ADLİ İŞ BİRLİĞİMİZİN DAHA DA
TAHKİM EDİLMESİYLE İLGİLİ

ÇALIŞMALARIMIZI SÜRDÜRÜYORUZ
Macaristan Adalet Bakanı Tuzson ve heyetiyle
verimli bir görüşme gerçekleştirdiklerini belirten
Adalet Bakanı Tunç, iki ülke arasındaki dostluk
ilişkilerinin her alanda devam ettiğini dile getirdi.
Bakan Tunç, Türkiye ve Macaristan arasındaki
hukuki ve adli iş birliğine ilişkin bir anlaşmaya
vardıklarını, adli iş birliğinin daha da tahkim
edilmesi için çalışmaların sürdüğünü kaydetti.
Bakan Tunç, "Türkiye ve Macaristan arasındaki
hukuki iş birliğine ilişkin bir anlaşmamız var.
Hem bu anlaşma hem de uluslararası
sözleşmeler çerçevesinde sorunsuz devam
eden hukuki, adli iş birliğimiz var. Sorunsuz
devam eden adli iş birliğimizin daha da tahkim
edilmesiyle ilgili çalışmalarımızı sürdürüyoruz.
Bu kapsamda Ankara'da yapılan görüşmede
ortaya çıkan görüşler doğrultusunda ortaya
koyduğumuz pratikler hem de bugün imzal-
adığımız ortak mutabakat zaptıyla ilişkilerimizi
çok daha ileriye taşıyacak kararlar aldık" şek-
linde konuştu. >>İHA

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, Türk Havacılık ve Uzay Sanayii Anonim Şirketi’ne (TUSAŞ) yönelik
düzenlenen terör saldırısıyla ilgili, “Bu saldırı bizim terörle mücadeledeki kararlılığımızı hiçbir

zaman sekteye uğratmayacak. Bilakis bu konudaki kararlılığımızı artırarak devam ettireceğiz” dedi.  
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Gençler bu ofiste
bir araya geliyor

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü bünyesinde faaliyet
gösteren Valilik Yokuşu’ndaki Genç Ofis, gençleri sanat, zeka
oyunları ve bilgi dolu etkinliklerle buluşturmaya devam ediyor. 

Afyonkarahisar Genç Ofis'te düzenlenen etkinlik-
ler kapsamında, gençler hem eğleniyor hem de
öğreniyor. Genç Ofis, tüm gençlere kapılarını
açarak dolu dolu bir gün geçirme fırsatı sunuyor.

EBRU SANATIYLA GELENEKSEL
TÜRK SANATINI KEŞFETTİLER

Etkinliklerin ilgi odağı olan Ebru Sanatı atölyesi,
gençlere Türk kültürünün derinliklerini keşfetme
imkanı sundu. Geleneksel Türk sanatının örnek-
lerinden biri olan ebru sanatı, su üzerinde şekil-
lenen desenlerin kağıda aktarılmasıyla ortaya
çıkan bir sanat formu olarak biliniyor. Gençler,
bu etkinlikte ebru yapımında kullanılan özel boy-
alar ve teknikler hakkında bilgi sahibi oldu. Her
biri, kendi sanat eserini ortaya koydu.

AKIL ZEKA OYUNLARIYLA STRATEJİ
YETENEĞİ GELİŞTİRME

Genç Ofis’te gençlerin yoğun ilgisini çeken bir
diğer etkinlik ise Akıl ve Zeka Oyunları oldu. Bu
oyunlar, gençlerin problem çözme ve strateji
geliştirme yeteneklerini ön plana çıkardı. Özellik-
le satranç, mangala gibi geleneksel zeka oyun-
larıyla rekabet eden gençler, hem eğlendiler
hem de zihinlerini çalıştırma imkanı buldu.
BİLGİ YARIŞMASIYLA EĞLENCELİ REKABET
Etkinliklerin finalinde düzenlenen Bilgi
Yarışması, gençlerin bilgilerini yarıştırdığı
eğlenceli bir aktivite oldu. Tarih, genel kültür,
spor ve sanat gibi farklı alanlarda soruların yer
aldığı bilgi yarışmasında gençler bilgilendi.
Ekipler halinde yarışan gençler, soruları yanıtla-
mak için kıyasıya mücadele etti. Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, Genç Ofis’in gençlerin sosyal,
kültürel ve zihinsel gelişimine önemli katkılar
sunduğunu belirtti. Kasapoğlu, “Genç Ofis’te

düzenlediğimiz bu tarz etkinliklerle gençlerimizi
hem eğlendirmeyi hem de yeteneklerini
geliştirmeyi amaçlıyoruz. Ebru sanatı gibi
kültürel değerlerimizi tanıtırken, zeka oyunları ve
bilgi yarışmalarıyla gençlerimizin kendilerini
geliştirmesine katkıda bulunuyoruz.
Gençlerimizin bu etkinliklere katılımından büyük
mutluluk duyuyoruz. Gençlerimizi Genç
Ofislerimize bekliyoruz.” dedi.

GENÇ OFİS TÜM GENÇLERİ BEKLİYOR
Afyonkarahisar Genç Ofis, gençlere sosyal ve
kültürel açıdan zengin bir ortam sunmaya
devam ediyor. Sanattan spora, eğlenceden
eğitime kadar geniş bir yelpazede etkinlikler
sunan Genç Ofis, gençlerin yeni arkadaşlıklar
kurmasına ve keyifli vakit geçirmesine de olanak
sağlıyor. Her yaştan genç için özel olarak tasar-
lanan bu programlar, katılımcıların hem kişisel
gelişimine hem de sosyal çevre edinmelerine
katkı sağlıyor. >>KADER KAYA

Doğa harikası Akdağ
Milli Park’ına ziyaret

Kültür ve Turizm Bakanlığı Türkiye Turizm
Tanıtım ve Geliştirme Ajansı (TGA) ve Türk
Hava Yolları (THY) iş birliğinde Rusya, Suudi
Arabistan ve Bahreyn’den gelen heyet Akdağ
Milli Parkını ziyaret ettiler.
Doğal güzellikleriyle ziyaret eden herkesi
kendine hayran bırakan, küçükten büyüğe bütün

vatandaşların gönlünce eğlenebilecekleri yerleri
içerisinde olan Sandıklı Akdağ’ı kendine hayran
bırakıyor. Afyonkarahisar’a gezi  için gelen heyet
Sandıklı Akdağ’ı ziyaret etti. Heyete Doğa Koruma
Milli Parklar Sandıklı Şefliği personelleri eşlik ve
rehberlik ederek, doğa harikası olan Akdağ hakkın-
da bilgiler verildi. >>İBRAHİM ARTIÇ

TFF’den Afyon'daki
hakemlere atama

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF), Afyonkarahisar İl
Hakem kurulu başkanlık görevine Özkan Karapınar’ı atadı.
Afyonkarahisar’da görev yapacak hakemlerin
seçimi ve gözlemlenmesi, yeni kurul tarafın-
dan yönetilecek. Özkan Karapınar, hakemlik
camiasında uzun yıllar boyunca çeşitli
görevlerde bulunmuş deneyimli bir isim olarak
biliniyor. Karapınar’ın, bölgedeki hakemlerin
gelişimi ve yönetim süreçlerinin iyileştirilmesi
için önemli adımlar atması bekleniyor. Yeni
kurulu ile birlikte Afyonkarahisar’daki futbol
yönetiminde yenilikçi bir yaklaşımın getirilmesi

ve hakemlik sisteminin daha profesyonel bir
düzeye çıkarılması hedefleniyor. Yapılan ata-
maların, bölgedeki futbol kalitesine olumlu bir
etkisi olacağı düşünülüyor. Hakemlerin perfor-
mansı, futbol müsabakalarının yönetimi
açısından büyük önem taşıyor; bu nedenle
yeni kurulun, hakemlerin performanslarını en

iyi şekilde değerlendirmesi bekleniyor.
BAŞKAN VEKİLİ AYHAN SEKENDİZ

Özkan Karapınar’ın yanında, kurulun başkan
vekilliğini Ayhan Sekendiz üstlenecek.
Sekendiz, hakemlikteki tecrübesiyle
Karapınar’a destek verecek ve karar süreç-
lerinde başkana yardımcı olacak.

HAKEM ATAMA SORUMLUSU 
FATİH AKDEDE

Fatih Akdede, hakem atama sorumluluğunu
üstlendi. Akdede, bölgedeki futbol müs-
abakalarına hakem atamalarını organize ede-
cek ve bu sürecin adil bir şekilde yürütülmesi-
ni sağlayacak. Objektif hakem atamaları, fut-
bolun sağlıklı yönetimi açısından kritik bir
öneme sahip.

GÖZLEMCİ ATAMA
SORUMLUSU AHMET BAYRAM

Kurulun gözlemci atama sorumluluğunu
Ahmet Bayram üstlenecek. Bayram, maçlarda
görev yapacak gözlemcilerin atamalarını
koordine edecek ve hakemlerin performans
değerlendirmelerini gerçekleştirecek.
RAPORTÖRLÜK GÖREVİ İDRİS AKTAŞ’IN
Raportörlük görevine İdris Aktaş atandı.
Aktaş, kurulun yazılı belgelerini düzenleyerek
hakem atamaları ve gözlemci raporlarının tak-
ibini yapacak. Bu görev, kurulun işleyişinin
düzenli bir şekilde kayıt altına alınması
açısından büyük önem taşıyor. >>İZZET IŞIK

Bu hafta oynanacak
maçlarda 1 dakikalık saygı
duruşunda bulunulacak

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF),
Türk Havacılık ve Uzay Sanayii

A.Ş. (TUSAŞ) tesislerine yapılan
terör saldırısında şehit olan 
vatandaşlar anısına bu hafta

oynanacak müsabakalar
öncesinde 1 dakikalık saygı

duruşunda bulunulacağını ve tüm
kulüplerin sahaya siyah kol bandı

takarak çıkacağını açıkladı.
TFF'den yapılan açıklamada, "Ankara'nın
Kahramankazan ilçesinde bulunan Türk Havacılık
ve Uzay Sanayii A.Ş. (TUSAŞ) tesislerine yönelik
gerçekleşen hain terör saldırısında şehit olan
vatandaşlarımız anısına 25, 26, 27 ve 28 Ekim'de
oynanacak olan tüm profesyonel ve amatör lig
müsabakaları öncesinde 1 dakikalık saygı

duruşunda bulunulacaktır. Ayrıca tüm kulüplerimiz
müsabakalara siyah kol bandı takarak çıkacaktır.
Hayatını kaybeden vatandaşlarımıza bir kez daha
Allah'tan rahmet, yaralılarımıza acil şifalar, aileleri
ve tüm milletimize sabır ve başsağlığı diliyor;
terörü lanetliyoruz" denildi. 
>>İHA
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İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu Olağan Toplantısı, Vali Yiğitbaşı’nın Başkanlığında Yapıldı

2024 yılında 8 Bin 968 kişi işe yerleştirildi
Afyonkarahisar İl İstihdam ve
Mesleki Eğitim Kurulu Olağan
Toplantısı, Vali Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı başkanlığında kurul
üyelerinin katılımıyla gerçekleştirildi.

İstihdam ve mesleki eğitim poli-
tikalarının oluşturulmasını, istihdamı
koruyucu, geliştirici ve işsizliği önleyici

tedbirler ile uygulanacak aktif işgücü pro-
gramlarının belirlenmesi, istihdam etkin-
liklerinin ve mesleki eğitim uygula-
malarının izlenmesi ve değerlendirilme-
sine yönelik çalışmalar yapmak amacıyla
düzenlenen toplantıda, 2024 yılı Ocak-
Eylül döneminde yürütülen çalışmalar
değerlendirildi.

“İLİMİZDEKİ YATIRIMLAR 
DEVAM ETMEKTEDİR”

Toplantıda açılış konuşmasını yapan Vali
Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, “Çalışma
ve İş Kurumu İl Müdürlüğü olarak 2024
yılı Eylül ayı itibariyle 8 bin 968 vatan-
daşımızın işe yerleştirilmesine aracılık
etmiştir. İlimizde farklı sektörlere ait
yatırımlar devam etmektedir. Özellikle
giderek önemi artan ve kadın istihdamın-
daki potansiyeli yeni yeni fark edilen tek-
stil sektöründe ilimize yatırımlar sürmek-
tedir. Bu kapsamda Kasım ayı içerisinde
Organize Sanayi Bölgemizde faaliyete
başlayacak olan tekstil fabrikasında 100
kadın vatandaşımızın istihdam edilmesi
planlanmaktadır. Ayrıca Küçükçobanlı
beldesinde inşası devam etmekte olan
194.000 metrekare kapalı alana sahip
şehrimizin tek parça en büyük serası
olan işletme kasım ayı içerisinde
faaliyete başlayacak olup ocak ayına
kadar 300 kişilik kadın vatandaşımızın
istihdam edilmesi planlanmaktadır.

2025 yılının Ocak ayına gelindiğinde il
merkezinde 400 kadın vatandaşın isti-
hdam edilmesine katkı sağlayacağız”
dedi. 

“AFYON GENELİNDE AKTİF
ÇALIŞAN SAYISININ 187 BİN 324”

Ardından İŞKUR İl Müdürü Ahmet
Karakaya 2024 yılı Ocak-Eylül döne-
minde yürütülen faaliyetler konusunda
ayrıntılı sunum yaptı. Afyonkarahisar
genelinde aktif çalışan sayısının 187
bin 324 olduğunu söyleyen Karakaya,
bu rakamın nüfusu oranının yüzde 21
olduğunu kaydetti. İşsizlik rakamlarına
dair de bilgiler veren Karakaya,
Afyonkarahisar’ın yüzde 8 işsizlik oranı
ile Türkiye ortalamasının altında
olduğunu söyledi. Özel sektörde işe
yerleştirme hedeflerinin tuttuğunu
belirten Karakaya, 8 bin 968 kişinin işe
yerleştirildiğini, “Memleketimde Üretim,
Memleketimde İstihdam” projesi kap-
samında 2020-2023 yılları arasında 12
fabrikanın faaliyete geçirildiğini ve bu
fabrikalarda çoğunluğu kadın olmak
üzere bini aşkın kişinin istihdam
edildiğini söyledi. İŞKUR bünyesinde
hayata geçirilen Dijital Dönüşüm
Projesi hakkında da bilgiler veren
Karakaya, 4 yıllık çalışma sonucunda
Afyonkarahisar’da tüm iş yerlerine ait
bilgilerin elektronik ortama aktarıldığını
ve bu sayede ülke ekonomisine önemli
oranda katma değer sağlandığını ifade
etti. >>HÜDAYİ ACAR

Vali Yiğitbaşı, geleceğin teknoloji yıldızlarına başarılar diledi
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, TEKNOFEST Yarışmaları Kapsamında Afyonkarahisar’a derece kazandıran öğrencileri makamında kabul etti. 

Vali Yiğitbaşı, Lise Öğrencileri
Kutup Araştırma kategorisinde
birincisi Aslı Kilci ve danışman
öğretmeni Muhammet Öztürk’ü;
Akıllı Ulaşım kategorisinde birin-
cilerimiz Akif Recep Pehlivan,
Gazi Eren Yıldız ve danışman
öğretmenleri Fahri Atlay’ı; Lise
Öğrencileri İklim Değişikliği kate-
gorisinde ikincilerimiz
Abdurrahman Lafçı, Ömer Faruk
Demir, Tunahan Kalıcak ve
danışman öğretmenleri Hidayet
Kılcan ve Savaş Özbey’i; Lise
Öğrencileri İklim Değişikliği kate-

gorisinde üçüncülerimiz Büşra
Likoğlu, Mustafa Yiğit Dereli,
Yalçın Akman ve danışman
öğretmenleri Yıldız Leblebiciler’i;
Eğitim Teknolojileri kategorisinde
üçüncülerimiz Ela Ünlü, Yiğit
Taşyürek, Bayram Güçlü, Yağız
Alancı, Hayrettin Eğmen ve
danışman öğretmenleri Ali
Ünlü’yü makamında kabul etti.
Vali Yiğitbaşı dereceye giren
gençleri ve danışmanları tebrik
ederek, geleceğin teknoloji yıldı-
zlarına başarılar diledi.
>>FAHRİYE ÇIRACI

Minik yüreklerden 
Filistinli kardeşlerine bağış
Fethibey Ortaokulunda eğitim gören 
öğrenciler, sosyal sorumluluk projesi 
kapsamında düzenledikleri Filistin’e yardım
kermesindebiriktirdikleri paraları, 
Gazze'li kardeşleri için bağışladılar.
Öğrenciler İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu'nu,
Fethibey Ortaokulu Müdür Yardımcısı
Kadir Karakoç'un rehberliğinde ziyaret
etti. Öğrenciler ziyarette savaş mağduru

çocuklar için kermesten elde edilen mik-
tarı makbuz karşılığı Türkiye Diyanet
Vakfı (TDV) Afyonkarahisar Şubesi
görevlisi Alper Uzel'e teslim ettiler. İl

Müftüsü İmamoğlu, bu hassasiyet-
lerinden dolayı başta öğrencilere, aileleri-
ni ve öğretmenlerini tebrik edip, emeği
geçenlere teşekkür etti.>>KADER KAYA

Suyu Koru, Geleceği Koru
Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun daveti ile Denizli Büyükşehir Belediyesi Deski

Genel Müdürlüğü fiziki su kayıpları tespiti ekipleri, Belediye su arıza ekibi ile birlikte
ilçenin su altyapısında yaşanan sorunları çözmek için önemli bir adım atıldı.  

Yer altındaki görünmeyen su kaçak-
larını tespit etmek amacıyla uzman
bir ekibi ilçede ağırlayan Belediye
ekipleri, altyapı iyileştirme çalış-
malarına hız kazandırmayı planlıyor.
Uzman ekipler gelişmiş teknoloji kul-

lanarak su şebekesindeki patlakları
ve sızıntıları hassas bir şekilde tespit
ederek kaçakların kaynağını net bir
şekilde belirleyerek gerekli önlemler
alınacak. Bu çalışma hem su israfını
önlemeyi hem de altyapının daha

verimli kullanılmasını hedefliyor.
Dinar Belediyesi kaçakların yerinin
belirlenmesinin ardından onarım
çalışmalarına başlayarak ve su
altyapısı güçlendirmeyi 
hedefliyor.>>İZZET IŞIK


